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В статье рассматриваются нормы Федерального закона «О национальной 
платежной системе» и ненормативные акты Банка России, разъясняющие 
требования к платежным системам относительно тарифной политики. Автор 
проводит анализ разъяснений Банка России и обращает внимание на вопро-
сы, которые не единообразно трактуются в правоприменительной практике. 
При этом автор проводит сравнительно-правовой анализ правил платежных 
систем, зарегистрированных Банком России, на их соответствие законода-
тельству Российской Федерации и ненормативным актам Банка России. Ав-
тор приходит к выводу о несовершенстве законодательства Российской Фе-
дерации ввиду отсутствия единообразного подхода операторов платежных 
систем к регулированию тарифной политики.
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ПЛАТЕЖНЫЕ СИСТЕМЫ

KAKABADZE T.M. PAYMENT SYSTEM TARIFFS
The article deals with the norms of the Federal Law «About national payment 
system» and the non normative acts of the Bank of Russia explaining the require-
ments for payment systems regarding the tariff policy. The author analyzes the 
explanations of the Bank of Russia and draws attention to issues that are not 
uniformly interpreted in law enforcement practice. The author conducts a com-
parative legal analysis of the rules of payment systems registered by the Bank 
of Russia on their compliance with the legislation of the Russian Federation and 
non normative acts of the Bank of Russia with regard to compliance with payment 
systems by the legislation of the Russian Federation and non normative acts of the 
Bank of Russia. The author comes to a conclusion about the imperfection of the 
legislation of the Russian Federation in view of the lack of a uniform approach of 
payment systems to the regulation of tariff policy.
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